
Anna Hrdlicka har i en interpellation ställt följande frågor till mig: 

- Är dagens system för inlämning av interpellationer och motioner tillräckligt säkert?  
- Tror du att ett annat system, till exempel med id-kontroll, behöver införas?  
- Ska Sverigedemokraternas obehandlade motioner som skickats in hittills under denna 

mandatperiod strykas? 

 

Mitt svar: 

När en interpellation eller motion lämnas in till regionfullmäktige idag görs ingen extra 
kontroll av personen som lämnar in det. Alla motioner och interpellationer måste dock 
godkännas av regionfullmäktige och frågan ställs av regionfullmäktiges ordförande om 
handlingarna kan gå vidare för behandling. 

Presidiet utgår från att ledamöterna precis som vid behandlingen av alla punkter har läst de 
handlingar som finns i ärendet. De utgår också från att ledamöter och partier inte godkänner 
handlingar som lämnats in med felaktigt namn och eller partibeteckning. Någon extra kontroll 
av id-handlingar anser jag därmed inte vara nödvändig. 

Sverigedemokraterna har deltagit vid alla möten och godkänt de motioner och interpellationer 
som lämnats in. Jag kan därmed inte se någon anledning till att de ska strykas. 

Meit Fohlin (S), regionstyrelsens ordförande 

 


